
SREČNO 1975

»PLEH MUZIKA« V VODICAH?
V Vodicah se je porodila zamisel, da bi

ponovno obudili k življenju pihalno godbo.
Ta je pred leti v Vodicah že bila, vendar je
zaradi raznih vz-rokov razpadla. Nekaj imstru-
mentov je še ostalo, tako da sam začetek ne
bi bil preveč težak. Zagotoviti bi morali samo
strokovno vodstvo, saj so občani navdušeni
nad ponovno oživitvijo vodiške godbe. Upamo,
da bo novoizvoljena komdsija za kulturo, piro-
s-veto in telesno kulturo pri svetu KS Vodice
resno prijela za delo in godbo čimprej po-
stavila na noge.

SEMINAR O ORGANIZACIJI
OBVEŠČANJA

V Piranu je bil v dneh od 25. do 28. no-
vembra na pobudo centra za družbeno izobra-
ževanje in sefctorja za obveščanje republiške-
ga sveta Zveze sindikatov Slovenije seminar
o onganizacdji obveščanja v sindikatih. Semi-
narja so se udeležili predsedniki in člani ko-
misij za obveščanje pri občinskih svetih zveze
sindikatov iz 22 slovenskih občin. Iz naše ob-
čine sta se seminarja udeležila Slavko Kruš-
nik in Franci Rozman.

Udeleženci so obravnavali aktualne teme s
področja delovanja sindikatov in drugih druž-
benopolitičnih organteacij. Govorili so tudi o
prilagajaniu sdndikatov ustavinim in kongres-
nim nalogam, sistemu samoupravnega komu-
nicdranja v združenem delu, vlogi in pomenu
glasil v delovnih skupnostih ter odnosih in
možnoStih sodelovania 'teh komisij pri oboin-
skih svetih zveze sindikatov s sredstvi mno-
žičnega obveščanja.


